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Onderwerp artikel 32 vragen VVD Engelgaarde

Geachte heer Meesters,

Hierbij zenden wij u het antwoord op de door u gestelde vragen op grond van 
artikel 32 Reglement van Orde van de gemeenteraad.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Meppel,
A.J. Kastelein R.T.A. Korteland
secretaris burgemeester,



Beantwoording ingediende vragen op grond van artikel 32 van het Reglement 
van Orde van de gemeenteraad
Vraagsteller   : J.R. Meesters
Brief van : 12 oktober 2021
Onderwerp : artikel 32 vragen VVD Engelgaarde

Vra(a)g(en)

1. Is het voorstel van de wethouder 
om de subsidie met 500 euro per jaar 
te reduceren gesteund door het 
college? O.a. met in achtnemen van 
de discussies binnen de gemeente 
omtrent hoe om te gaan met directe 
en indirecte subsidies. Ook graag 
reactie op dit laatste

Antwoord(en)

1. Er zijn langdurige gesprekken 
geweest tussen de wethouder en 
betrokkenen, altijd onder voorbehoud 
van instemming van het college. Die 
instemming is er niet gekomen in deze 
situatie. 
 

2. Was er vooraf commitment binnen 
college om dit voorstel richting 
bestuur Engelgaarde te verstrekken? 

2. Zie antwoord onder 1. 

3. In hoeverre is het gebruikelijk om 
in dit soort situaties die op dit moment 
juist onder vergrootglas liggen dit 
soort langlopende voorstellen te doen? 

3. Het doen van dit voorstel vindt zijn 
aanleiding in het CUP. Hierin staat 
(9.6.0): “Afweging van een bijdrage 
aan Engelgaarde per 2019 op basis 
van een in te dienen plan.” 

4. Klopt het dat de wethouder de raad 
deels heeft geïnformeerd gericht op 1 
fractie zoals in artikel benoemd? Klopt 
het dus wat in de krant naar buiten 
gebracht is? 

4. Over wat in de krant naar buiten is 
gebracht doen wij geen uitspraken. 

5. In hoeverre is het gebruikelijk om 
tijdens de raadsperiode met dossiers 
te schuiven? En waarom is er gekozen 
om met dit dossier te schuiven? 

5a. Hoewel het niet heel frequent 
gebeurt wordt het ook niet uitgesloten 
om tijdens een bestuursperiode van 4 
jaar een dossier opnieuw te 
adresseren.

5b. Op voordracht van de wethouder 
heeft het college besloten het dossier 
over te dragen aan een ander 
collegelid.

Meppel,
Burgemeester en wethouders.


